



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》(第 559 章)第 45(1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45(2)條及《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 22(3)條，公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
303235365		41	15-05-2015	KNOW U Limited 香港 九龍尖沙咀 麼地道 66 號 尖沙 咀中心東翼 811 室	認知自我發展中心有限公司 香港 九龍尖沙咀麼地道 66 號 尖沙咀中心東翼 811 室
303313610	Golden Eye	35, 43	12-06-2015	SCIP Holdings Limited Jayla Place, Wickhams Cay I, Road Town, Tortola, VIRGIN ISLANDS, BRITISH	KING & WOOD MALLESONS 13/F., Gloucester Tower, The Landmark, 15 Queen's Road Central, Central, Hong Kong

303407472

(A)

Gypsoul
By
goa COMPOUND STORE

9, 14, 18,
25, 26

04-09-2015

KABUSHIKI KAISHA
ONISI (ONISI,
Ltd.)

Deacons

5th Floor Alexandra House,
Central, HONG KONG

(B)

Gypsoul
By
goa COMPOUND STORE

3-4-12, KYUTARO-
MACHI, CHUO-KU,
OSAKA, 541-6666,
JAPAN